

# ALPINA



## Club Regulator Manufacture

With the Club Regulator Manufacture, Alpina is consolidating its reputation as a builder of rugged and sophisticated timepieces. Developed on the basis of its successful Regulator range, the newcomer features a more rounded shape and houses a movement entirely developed in the brand workshops. Alpina's exclusive off-centred display of the hours at 10 o'clock, along with the anthracite grey rotor adorned with Côtes de Genève and visible through the sapphire crystal, lend it a distinctly sporty and elegant character that makes it perfect accessory for real-life actors on the contemporary scene and all those who like to live life to the full.

|                |   |
|----------------|---|
| Movement       | Mechanical self-winding, regulator Calibre AL-950, 25 jewels, 28,800 vph, black rotor adorned with Côtes de Genève, 42-hour power reserve   |
| Functions      | Hours, minutes and date   |
| Case           | Polished stainless steel, 44 mm<br>Sapphire crystal and transparent case-back<br>Screw-lock ABS crown<br>Water-resistant to 100 metres/10 ATM   |
| Dial           | Dark anthracite grey with guilloché-work centre<br>Central minutes hand, hour subdial at 10 o'clock and date display at 6 o'clock<br>Luminescent white applied hour-markers and hands |
| Bracelet/Strap | Black leather with folding clasp  |

## ALPINA



### Club Regulator Manufacture

Avec la Club Regulator Manufacture, Alpina assoit sa réputation de constructeur de garde-temps robustes et racés. Elaborée à partir de sa gamme à succès, la Regulator, la petite dernière s'arrondit et abrite un calibre entièrement conçu dans les ateliers de la marque. L'affichage excentré des heures à 10h, une exclusivité Alpina, le rotor gris anthracite, visible à travers le fond saphir et décoré « Côtes de Genève » lui confère un caractère sportif et élégant. Le parfait accessoire pour les acteurs de la vie d'aujourd'hui, amateurs de sensations fortes.

|           |  |
|-----------|--|
| Mouvement | Mécanique à remontage automatique, calibre régulateur AL-950, 25 rubis, 28'800 Alt/h, rotor noir décoré « Côtes de Genève », réserve de marche de 42 heures                            |
| Fonctions | Heure, minute et date  |
| Boîtier   | Acier inoxydable poli, 44 mm<br>Glace saphir et fond transparent<br>Couronne ABS vissée<br>Étanche à 100 m / 10 ATM  |
| Cadran    | Gris anthracite foncé avec guillochage au centre<br>Aiguille des minutes au centre, cadran des heures à 10h et du quantième à 6h<br>Index applique et aiguilles blanches luminescentes |
| Bracelet  | Cuir noir avec boucle déployante   |